
Protokół Nr XLIII/2014 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 maja 2014 roku 

 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie. 

Stwierdził i w chwili otwarcia obrad obecnych jest 14 radnych, co stanowi 

odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Dariusza Juszczyk.  

Głosowanie 

14 głosów - za 

Powitał wszystkich zebranych radnych sołtysów, pracowników urzędu i kierowników 

jednostek organizacyjnych. 

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie zgłoszono. 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2013 rok. 

- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2013 rok 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2013 

rok, 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2013 rok: 

- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2013,  

- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Sędziszowa absolutorium za 2013 rok, 

- dyskusja, 

- podjęcie uchwały. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2014 – 

2016. 

10. Uchwała w sprawie zasad i trybu korzystania z obiektów i urządzeń Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Sędziszowie. 

11. Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 2014 roku. 

12. Uchwała w sprawie zmiany Nr 1 zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Sędziszów. 

 

 

 



13. Uchwała w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników 

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Sędziszów. 

14. Uchwała w sprawie nieodpłatnego przejęcia od PKP S.A. do zasobu Gminy Sędziszów 

własności lokali mieszkalnych. 

15. Uchwała w sprawie zatwierdzenia treści napisu na  symbolicznej mogile usytuowanej w 

miejscowości Wojciechów. 

16. Uchwała w sprawie zmian w WPF. 

17. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

18. Sprawozdanie z zakresu realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

rodzinie za 2013 rok. 

19. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. 

20. Informacja z realizacji Programu Gminy Sędziszów ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2013 rok. 

21. Sprawozdanie przedstawiciela Gminy Sędziszów z pracy Rady Nadzorczej SPEC za 

2013 rok. 

22. Odpowiedzi na interpelacje. 

23. Wolne wnioski i dyskusja. 

24.  Zamknięcie obrad. 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Głosowanie 

14 głosów – za 

Ad. 5 

Burmistrz przedstawił informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 

Radny J. Strzelec 

- był przetarg na wycinkę barszczu Sosnowskiego, kto będzie sprawdzał jakim ciągnikiem 

będzie wykonywał tą pracę? 

- wykonanie wodociągu Mstyczów planowany do końca marca 2015 roku a jaki termin 

pozostałych? 

Pan Burmistrz 

- wszystkie wodociągi mają taki sam termin zakończenia, 

- nadzór nad wycinką barszczu Sosnowskiego ma p. Paleczek, w zależności gdzie będzie 

wycinany np. na terenach podmokłych małym ciągnikiem a na pozostałych dużym. 

Ad. 6 

Radny W. Tabor- prosimy o wykaszanie przy drogach powiatowych, w bieżącym roku 

jeszcze nic nie było robione, wyjazd z Majowej brak widoczności, 

- poprawić zjazdy w tzw. gościńcu od remizy w kierunku północnym. 

Radny M. Gliwiński 

- potwierdzam Majowa w ogóle nie wykoszona, 

- wyciąć barszcz Sosnowskiego przy Leśnej. 

Radny J. Strzelec 

- czytał Pan o remontach nawierzchni bitumicznych na drogach, żadna z moich interpelacji 

dotycząca dróg nie została wykonana. 

Radny N. Jawor 

- kiedy będzie koszenie przy drogach gminnych i powiatowych? 

- kiedy będzie robiona droga do Mierzawy i na jakim odcinku proszę o dokładną informację. 

Radny Z. Gładki 

- zapytał czy w Pawłowicach przy szkole będzie robiony parking, wg mnie jest to nie 

zakończone brakuje obrzeży, czy to już jest zakończone zadanie? 



- wykosić na krzyżówce w Pawłowicach, 

- w Łowini co dalej z boiskiem plac przygotowany ale tam potrzeba ziemi żeby wymieszać z 

istniejącym podłożem i posiać trawę, 

- poprosił o znaki kierunkowe Jędrzejów – Deszno – Skroniów i od drugiej strony w kierunku 

Sędziszowa. 

Radny D. Juszczyk 

- uregulować ruch przy Armii Krajowej samochody parkują na skrzyżowaniu przy Poczcie i 

nie widać nadjeżdżających samochodów. 

Radny Z. Konieczny 

- odmulić rów w kierunku rzeki od remizy strażackiej, naprawić największe dziury w drodze. 

Wiceprzewodniczący Z. Adamski 

- Sosnowiec naprawić pobocza zniszczone przez firmę od światłowodu, 

- w drodze powiatowej duża wyrwa tworzy się zastoisko wody, 

- w kierunku Rynku rozebrany chodnik, nie poprawiony, 

- wykonywane przewierty pod ulicą Jędrzejowską są powodem powstania w czasie zimy 

zapadlisk, 

- przy Sportowej zagnieciony i zniszczony chodnik, 

- k/kościoła chodnik zniszczony przez korzenie, w innych miejscach zapadnięty, 

- od kilku lat zgłaszam kratę k/Madejskiego i nadal nic nie zrobione, 

- przy Polnej robiono kanalizację do p. Pajda, złamany chodnik, nie dokończona jezdnia beton 

wykruszył się, na dole przy kratce ściekowej obniżenie terenu, 

- przy Jędrzejowskiej znak ograniczenia do 40km przez pół roku leżał teraz całkiem zniknął, 

- autobus nie zabiera dzieci podobno jest za mała odległość i powinny chodzić ale tam nie ma 

chodnika i jest niebezpiecznie, 

- od kilkunastu lat zgłaszam wycinkę topoli przy Gniewięcińskiej, 

- plac zabaw nie wykoszony i nie ogrodzony. 

Pan Przewodniczący 

- od kilku lat zgłaszam naprawę mostu w Rynku, otrzymałem pismo z Powiatu ale nadal nic 

się nie robi. 

Radny J. Strzelec 

- sprawy dotyczące Powiatu zgłaszać bezpośrednio do Starostwa, nie dotyczą one Burmistrza. 

My jako mieszkańcy zawieźliśmy pismo i zostaliśmy załatwieni pozytywnie. 

Ad. 7 

Pani Skarbnik 

- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2013 rok wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego – opinia pozytywna. 

Radny S. Łazarski 

- odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za 2013 rok – opinia 

pozytywna (materiał w załączeniu do protokołu). Powiedział iż dyskusja na posiedzeniach 

Komisji była burzliwa ale skuteczna. 

Pan Przewodniczący 

- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2013 rok, 

Głosowanie 

14 głosów – za                   uchwała Nr XLIII/333/2014 

Ad. 8 

Radny S. Łazarski 

- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa 

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2013,  



Pani Skarbnik 

- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sędziszowa absolutorium 

za 2013 rok, opinia pozytywna. 

Pan Przewodniczący  

- odczytał chwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2013 rok: 

Głosowanie 

14 głosów – za                   uchwała Nr XLIII/334/2014 

Pan Burmistrz 

- podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, za mądrą i twórczą współpracę. Możemy 

sobie wysoko cenić to że ciągle spieramy nad problemem jak go najlepiej dla ludzi rozwiązać, 

to jest szczególną wartością naszego samorządu za to wszystko Radzie i Przewodniczącemu i 

członkom Komisji Rewizyjnej jeszcze raz dziękuję. Jest to moje XII kolejne absolutorium, 

które otrzymałem, znakomici współpracownicy w Urzędzie wykonują ogrom pracy, 

praktycznie zatrudnienie jest utrzymywane na tym samym poziomie przy zwiększaniu zadań. 

Zawsze może być jeszcze lepiej, trzeba ciągle doskonalić swoją pracę. Przez te lata wiemy co 

udało się zrobić, jaka była infrastruktura wodociągowa, kanalizacyjna, drogowa, oświata. 

Dziękuje radnym, sołtysom, radom sołeckim którzy zgłaszają problemy swoich wsi a my 

staramy się je rozwiązywać. Dziękuję służbom SOK, PSP, Policji, zakładom pracy, 

organizacjom pozarządowym, OSP, KGW, Fundacji, kolejny rok w rankingu gmin jesteśmy 

w I setce, u nas dochód na mieszkańca jest ok. 1000zł gdy w innych gminach jest kilka 

tysięcy. Po kontroli kompleksowej RIO stwierdzono że finanse gminy są bezpieczne. 

Uwarunkowania prawne są bardzo skomplikowane, my nie bierzemy inwestorów 

zastępczych, wszystkie projekty i opracowania robimy sami. 

Ad. 9 

Pan Przewodniczący 

- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2014 – 2016. 

Głosowanie 

13 głosów – za                uchwała Nr XLIII/335/2014 

Radny S. Łazarski 

- będziemy mieć pytania do Burmistrza w temacie alkoholizmu i narkomanii bo coraz gorzej 

dzieje się w Sędziszowie, dużo punktów alkoholowych, młodzież coraz więcej pije i później 

rozrabia, np. robi się Festyn Rodzinny na którym sprzedaje się piwo. 

Ad. 10 

Pani Sekretarz 

- wcześniej w uchwale o zasadach korzystania z obiektów OSiR mieliśmy załączniki 

regulaminy poszczególnych obiektów, nadzór zwrócił na uwagę że uchwała powinna określać 

ogólne zasady a szczegółowe regulaminy obiektów należą do kompetencji Dyrektora 

Ośrodka. 

Pan Przewodniczący 

- odczytał uchwałę w sprawie zasad i trybu korzystania z obiektów i urządzeń Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Sędziszowie. 

Głosowanie 

13 głosów – za                   uchwała Nr XLIII/336/2014 

Ad. 11 

Pan Przewodniczący 

- odczytał Uchwała w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Sędziszów w 2014 roku. 

Głosowanie 



13 głosów – za               uchwała Nr XLIII/337/2014 

Ad. 12 

Pan Przewodniczący 

- odczytał projekt uchwały  w sprawie zmiany Nr 1 zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Sędziszów. 

Głosowanie 

13 głosów – za         uchwała Nr XLIII/338/2014 

Ad. 13 

Pan Przewodniczący 

- przedstawił sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników z 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Sędziszów. 

Głosowanie 

12 głosów – za            uchwała Nr XLIII/339/2014 

Ad. 14 

Pan Przewodniczący 

- odczytał uchwałę w sprawie nieodpłatnego przejęcia od PKP S.A. do zasobu Gminy 

Sędziszów własności lokali mieszkalnych. 

Głosowanie 

13 głosów – za            uchwała Nr XLIII/340/2014 

Pani Sekretarz 

- zgodnie z ustaleniami na Komisjach w projekcie dopisaliśmy że przejmujemy nieodpłatnie 

sieć kanalizacyjną. 

Ad. 15 

Pan Przewodniczący 

- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia treści napisu na  symbolicznej mogile 

usytuowanej w miejscowości Wojciechów. 

Głosowanie 

13 głosów – za          uchwała Nr XLIII/341/2014 

Ad. 16 
Pani Skarbnik 

- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF. 

Głosowanie 

12 głosów – za 

1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr XLIII/342/2014 

Ad. 17 

Pani Skarbnik 

- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Głosowanie 

10 głosów – za 

2 głosy – wstrzymujące się 

1 głos – przeciw                       uchwała Nr XLIII/343/2014 

Ad. 18 

Pan Przewodniczący 

- przedstawił sprawozdanie z zakresu realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w rodzinie za 2013 rok. 

Ad. 19 

Pan Przewodniczący 

- przedstawił Ocena zasobów pomocy społecznej za 2013 rok. 

Ad. 20 



- Informacja z realizacji Programu Gminy Sędziszów ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 

2013 rok. 

Radny S. Łazarski 

- 37 rodzin boryka się z problemami alkoholowymi, pkt alkoholowych przybywa dzieci 14 – 

15 letnie kupują alkohol i piją w krzakach za blokami 11,12 na Skarpie i k/ Przedszkola. 

Należałoby się przyjrzeć temu problemowi i próbować go rozwiązać, ostatnio wydano zgodę 

na zorganizowanie Festynu rodzinnego na którym podaje się piwo. W moim bloku 70% to 

starsi ludzie, ciągle zwracają uwagę na naganne zachowanie młodzieży. Teraz rozpoczyna się 

kampania wyborcza i ludzie obserwują, są jeszcze wolne punkty alkoholowe i jeśli ktoś 

wystąpi to dostanie. Pizzeria splajtowała to osoba organizuje festyny. 

Radny M. Gliwiński 

- organizatorem Festynu był p. Gołąb to on dostał pozwolenie na sprzedaż piwa, tamten Pan 

jest jego kolegą i może mu pomagał. 

Pan G. Grzywnowicz 

- jako gmina realizujemy Program przeciwdziałania alkoholizmowi i Pieczy zastępczej na 

rzecz profilaktyki, realizujemy program w szkołach mając na uwadze zminimalizowanie tego 

zjawiska, jednak dużą rolę odgrywa dom rodzinny. Sami jako OPS i szkoła nie rozwiążemy 

wszystkich problemów. Jeśli coś złego dzieje się na osiedlach trzeba wezwać Policję. 

Dyrektor ZSO mówi że największym problemem jest frekwencja uczniów. 

Radny J. Strzelec 

- jeśli uczeń stoi za szkołą i pali papierosa a Dyrektor widzi i nie zwraca uwagi to o czym to 

świadczy. 

Radny Z. Konieczny 

- kolega przedstawił problem wyraziście, gdzie jest Policja gdy w sklepie sprzedają alkohol 

nieletnim. 

Radny M. Gliwiński 

- Policja nie jest w stanie być wszędzie, młodzież nie kupuje alkoholu tylko kupują im 

dorośli. Jako Komisja Rozwiązywania problemów alkoholowych często robimy kontrole 

sklepów i sprzedawcy boją się podać alkohol nieletnim. 

Radny N. Jawor 

- ja byłem przeciwny zwiększaniu liczby punktów, u nas na wsi po zamknięciu sklepu jest 

pewne ograniczenie bo jest problem żeby dojechać do następnej wsi gdzie jest sklep z 

alkoholem. 

Pan Przewodniczący 

- jeśli z domu rodzinnego nie będzie przykładu to nie rozwiążemy tego problemu 

Radny J. Strzelec 

- trzeba się zastanowi ile dziś na wsi jest gospodarzy. 

Pan Przewodniczący 

- bo wolą iść do OPS po zasiłek. 

Pan Burmistrz 

- gwałtownie nie da się wprowadzić zmian może powinniśmy się zastanowić nad 

zmniejszeniem ilości punktów alkoholowych, możemy też zakazać sprzedaży piwa na 

Festynach, 

- nie możemy zakazać powstawaniu nowych firm jeśli one nie szkodzą ludziom, nie można 

nie zauważyć wzrostu wpływu z PIT, to znaczy że ludzie mają pracę. OPS nie rozpieszcza 

ludzi, Kierownik wie jak i gdzie pomagać. 

Ad. 21 
Pani Sekretarz 



- przedstawiła sprawozdanie przedstawiciela Gminy Sędziszów z pracy Rady Nadzorczej 

SPEC za 2013 rok. Prawidłowo realizuje zadania służące obsłudze społeczeństwa. 

Zmniejszenie wpływów jest spowodowane ograniczeniem zakupu ciepła przez SEFAKO i to 

że była lekka zima 

Pan Burmistrz 

-było wiele zabiegów żeby w Regionalnym Programie Operacyjnym znalazł się zapis o 

zmniejszeniu emisji, brakuje przepisów pomimo że u nas jest jeden podmiot traktują że jest 

konkurencja i można ubiegać się o pomoc do 30% a było 60%. 

Ad. 22 

Pan Burmistrz 

- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 

Pan W. Tabor – Powiat od poniedziałku rozpoczyna wykaszanie przy drogach rozpoczynają 

od Przełaja i Mstyczowa, ZUK będzie kosił systematycznie przy drogach gminnych, 

- barszcz Sosnowskiego będzie wycinany, jesteśmy po przetargu, 

Pan J. Strzelec – ubytki w nawierzchni drogi Przełaj zostaną usunięte remonterem, 

- dojazd do łąk w Podlesiu, ubytki zostaną uzupełnione kruszywem z podtorza w okresie 

czerwiec – lipiec. 

Pan N. Jawor – nie wiemy jaki będzie zakres robót na drodze do Mierzawy, jutro ogłaszają 

przetarg to w specyfikacji będzie podane jaki zakres robót. 

Pan Z. Gładki – rozeznamy czy prace przy boisku już zostały zakończone, 

- montaż znaku kierunkowego zgłosimy do Komisji Ruchu Drogowego. 

Pan Z. Konieczny – przepust zlokalizowany w drodze wewnętrznej do łąk poprzez który 

odprowadzane są wody opadowe zostanie udrożniony przez pracowników interwencyjnych. 

Pan D. Juszczyk – ul. Armii Krajowej to strefa zamieszkała i ruch reguluje  ustawa o ruchu 

drogowym. 

Pan Z. Adamski – zwrócimy się do ZDP o przegląd robót związanych z odtworzeniem 

poboczy, rowów i nawierzchni po wykonaniu kabla światłowodowego w ulicach Polna, 

Jędrzejowska i Sosnowiec, 

- zgłosimy o podjęcie działań w celu poszerzenia i utwardzenia asfaltem wąskiego gardła w 

ciągu ul. Polnej gdzie po ostatnich deszczach pobocze zostało zniszczone i powstały głębokie 

wyrwy, 

- jeśli chodzi o znak to zdjął go Powiat, 

- wykonania chodnika na ul. Jędrzejowskiej nie wiadomo czy będzie. 

- krata w ul. Rzecznej zostanie zamontowana przez pracowników interwencyjnych w 

czerwcu, 

- wycinka na Gniewięcińskiej i wyczyszczenie rowu, będzie ogłoszony przetarg na I etap tych 

prac. 

Ad. 23 

Pan Przewodniczący 

- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej  Rady Miejskiej w Sędziszowie w celu  

zaakceptowania przygotowane karty i spisy inwentaryzacyjne nieruchomości pozostających w 

zarządzie Urzędu Miejskiego, przeznaczonych do komunalizacji z mocy prawa.  
Karty i spisy inwentaryzacyjne obejmują nieruchomości uznane na podstawie decyzji 

Starosty Jędrzejowskiego  za mienie gminne położone: 

- w Grązowie o powierzchni łącznej 0.26 ha (drogi gospodarcze dojazdowe do pól),  

- w Aleksandrowie o powierzchni łącznej 2.96 ha jako drogi gospodarcze, 

- w Piołunce o powierzchni 4.84 ha jako drogi gospodarcze oraz 0.44 ha jako inne 

grunty    

   należące do mieszkańców wsi,  



- w Szałasie o powierzchni 3.58 ha (drogi gospodarcze) + 1.59 ha jako inne grunty 

wiejskie,    

- w Boleścicach o powierzchni łącznej 4.12 ha (drogi gospodarcze) + 0.04 ha grunt 

wiejski, 

- w Zielonkach o powierzchni łącznej 7.2580 ha jako drogi gospodarcze, 

 - w Sosnowcu o powierzchni 4.69 ha (drogi gospodarcze) + 2.70 ha jako inne grunty  

    wiejskie,    

- w Sędziszowie o powierzchni łącznej 0.31 ha. Są to ulice Akacjowa, Kasztanowa,  

     Jaśminowa. 

Wnoszę o akceptację przez Radę w/w kart i odnotowanie tego faktu w  protokole z 

sesji Rady Miejskiej. Informacja Dokumentacja będzie wyłożona do publicznego 

wglądu a następnie przesłana do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o 

stwierdzenie przysługującego Gminie Sędziszów prawa własności wymienionych 

nieruchomości. 

Rada Miejska pozytywnie zaopiniowała przygotowane karty i spis inwentaryzacyjny. 

Radny W. Tabor 

- przy odbiorach prac po światłowodzie powinien być sołtys lub radny. 

Radny J. Wiencek 

- zwrócił się o wykonanie tablic z nazwami ulic i 2 znaki z napisem „Stadion”. 

- wymienić tablice na budynku Urzędu bo są nieładne. 

Wiceprzewodniczący Z. Adamski 

- czy nie można kupić specjalnego urządzenia dla ZUK do koszenia poboczy kosztuje 

ok. 10tys, gdyby się urwał talerz od kosiarki którą mają i będzie wypadek to ktoś 

pójdzie do więzienia, 

- zbliżają się żniwa a słup na Marianowskiej tak nachylony że kombajn nie przejedzie, 

nic w tej sprawie się nie dzieje. 

Dyrektor ZUK 

- uważam że już dawno taka kosiarka powinna być kupiona, z mojego rozeznania jej 

koszt to 18tys. a taka z wysięgnikiem kosztuje 50tys. 

Radny D. Juszczyk 

- poprosił o naprawę tablicy ogłoszeniowej przy Przemysłowej. 

Radny J. Strzelec 

- jest projekt budżetu, są zgłaszane zadania, sprawdzić czy wszyscy złożyli wnioski 

jeśli nie to jakie dzisiaj składanie życzeń. 

Radny Z. Głądki 

- w drodze od Rynku w kierunku Krzcięcic powstała duża wyrwa, prośba aby jak 

najszybciej ją naprawić.    

Ad. 24 

Pan Przewodniczący zamknął  obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 

 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołował                                                                                          Przewodniczył 


